
 
            ACTA REUNIÓ CONSELL 16 DE MAIG DE 2023 

 
 
Assistents Presencials: Lluis Mayol, , Xavier Escalada, Ricard Hernández,  Laia Vega i 
Sònia Moreno 
Assistents On-line: Marc Bausili, Alex Romero, Juan Carlos Ruiz, Jordi Bañeras i Pere 
Subirana  
Excusen assistència: Ricard Molina , Miquel Àngel Sarlat i Montserrat Vila i  
 
La reunió s'inicia a les 17,30 hores 
 
Punts de l’acta anterior (21-02-2023) pendents 
 
1. S'aprova l'acta de la reunió del 21 de febrer de 2023, quedant pendent: 

1.1. Queda pendents de rebre: Presentació per part del Tresorer, Dr. Abel Martínez, 
pressupost 2023 actualitzat.   

● Nou projecte ETC 
● llibre Història del CCR 
● 20 aniversari del CCR  

1.2. Presentació per part del Director, Dr. Pere Subirana, memòria d’activitats 2022. 
Ha d’enviar la memòria per correu electrònic als membres del Consell 

1.3. Suport Vital Escoles (SVe) 
Signatura del conveni amb el departament d’educació. Estan redactades les 
aportacions de les variacions i en cap moment han notificat que estiguin en 
desacord. Però per altre banda es impossible tancar una reunió amb la secretaria 
general. És decideix que el Dr. Escalada sol·liciti reunió amb el departament. 

1.4. El Dr. Subirana ha d’enviar per correu electrònic la proposta de les funcions del 
Comitè Executiu. 

1.5. Conveni pendent de signar amb la Universitat Rovira i Virgili, falta signar per la 
Fundació Acadèmia i enviar a la universitat. 

 
 

2. S’aprova la candidatura per formar part del Consell del CCR, per part de la Societat 
Catalana de Medicina d’Urgències i Emergències (SOCMUE), del Dr. Francesc Xavier 
Escalada Roig. Seguint el recanvi planificat de relleu de la presidència del consell 
cada dos anys i  degut que en aquest moment la responsabilitat recau en la SOCMUE,  
se'l nombra nou president del Consell del CCR. La vicepresidència recau en la 
Societat Catalana d’Anestesiologia, Reanimació i Teràpia del Dolor. Es farà efectiva 
el dia, dimecres 24 de maig de 2023. Pendent de conèixer titular. 
 

3. El Dr. Subirana dona explicacions de com estan les relacions entre el CERCP i l’ ERC. 
Que hi ha un allunyament molt important i no està previst la signatura de la 
"agreement" entre les dues entitats. Per ara el CERCP segueix com a membre de 
l’ERC.  

 
4. Per altre banda el CCR dona suport al congrés de l’ERC i participarà de forma activa: 

espais pels actes i hi ha inclòs un director dintre del programa del congrés. 
 



5. El Dr. Mayol informa de la queixa rebuda per part del Dr. Pedro Domínguez respecte 
a la  manca de resposta sobre la seva sol·licitud de formar part del grup de treball de 
trauma. Llegeix el correu electrònic rebut i la carta que el Dr. Mayol va enviar al 
comitè executiu exposant que li semblava poc encertat, segons la seva opinió,  no 
comptar amb el Dr. Domínguez,  per la seva contrastada experiència en el SVAT 
pediàtric. A més, exigeix que se li envií una resposta per escrit, justificant la seva 
exclusió del grup de treball de trauma.  
Per altre banda el Dr. Subirana exposa el motiu de la cessament del antic 
coordinador del grup de treball, sempre constatant que s’ha comptat amb ell per la 
gestió del primer curs d’ETC i de la jornada que es va dur a terme en les instal·lacions 
de l’Acadèmia el dia 15 de febrer. I també expressa el motiu pel qual el Dr. 
Domínguez no va ser seleccionat com a membre del grup de treball seguint el 
reglament que queda establert en el funcionament dels grups de treball: Que tots 
els membres dels grups de treball han d’estar en actiu en el tipus de àrea al que 
opten durant un mínim de 4 anys i que el Dr. Domínguez no és instructor de SVAT. 
Per altre banda comenta que se li va trucar en diverses ocasions i que al final no van 
poder parlar amb ell. I disculpant-se per no haver enviat la resposta per correu 
electrònic. 
A la seva vegada el Dr. Domínguez envia un següent e-mail en el que expressa que 
no ha rebut cap trucada ni cap correu en el que el grup de treball o el comitè executiu 
li notifiqui que està exclòs. 
Tan mateix el Consell considera al Dr. Domínguez una figura important dintre del 
grup de SVAT Pediàtric i insta al director del CCR que es faci una relectura del tema 
o que almenys se li doni una resposta agraint-li els serveix prestats i se li manifesti 
clarament que no es compte amb la seva persona.  
 
El Dr. Bausili fa la reflexió que el Consell no ha de ser intervencionista sobre les 
decisions del CD, però sí que s’han de polir les accions en forma i procediments i 
tenir una nova visió de seguir caminat. El President i altres membres del Consell li 
donen resposta, dient-li que sí hi ha un conflicte i que afecta als fons, a més de les 
formes. Per això creuen que s’ha de reconsiderar o almenys rellegir aquest conflicte 
i les decisions preses per tots els implicats. 
  

6. Se li pregunta al Dr. Subirana perquè ha desaparegut el grup de treball de SVI_TES. 
El Dr. explica que el grup de treball de SVI-TES no ha desaparegut sinó que està inclòs 
en el grup de SVI/SVA. I que estan treballant per a presentar-ho a l’ERC. 
  

7. El Dr. Escalada exposa tres queixes per part de la SOCMUE: 
7.1. Que la Dra. Mireia Puig , presidenta de la SOCMUE, va rebre una trucada per 

part de un membre del Comitè executiu exposant que es repensés el 
nomenament que el Dr. Escalada fos el nou president del Consell, que seria 
problemàtic, o un problema. Es fa constar en acta de Socmue.  El Dr. Subirana 
confirma la trucada però comenta que no li van voler dir això. 

7.2. Que un membre del el comitè executiu va fer arribar a l’Acadèmia  al 
coordinador de secretaries una queixa per escrit en el qual hi havia un curs de 
SVA que no complia el ràtio instructors/alumnes per part d’un membre de la 
SOCMUE. No te cap sentit que no s’informi directament quan coneixen a tots 
els implicats que a banda saben que formen part de la junta del Consell. 



7.3.  Tema dels cursos de la Dra. Anna Palau en el projecte de Socmue Reanima. 
Sembla ser que un membre del Comitè ha enviat un correu amb el qual es diu 
que es cobraran uns 600 euros per uns cursos que s’havien negociat prèviament 
que serien gratuïts doncs així ho eren per a la població. S’insta a la Socmue que 
faci arribar aquest correu  per a aclarir aquest punt, el Dr. Subirana diu que algun 
d’aquests cursos era gratuït i d’altres no. Interpel·lada la Dra. Palau (COMT) ens 
confirmen que es tracta dels cursos gratuïts per a la població en el marc del 
projecte Socmue Reanima. 
 

8. El Nou president enviarà una proposta de reunions unes que haurien de ser 
presencial i altres mixtes 

 
A les 19,30 finalitza la reunió 
 
 
Lluís Mayol 
President CCR 


